
Köszönöm választóim bizalmát, aminek köszönhetően már több mint egy éve képviselhetem 
Önöket, valamint a 4K!, azaz a Negyedik Köztársaság Mozgalom értékrendjét Pesterzsébet 
Önkormányzatában. 
Mint sokan tudják, tavaly az LMP és a 4K! fővárosi együttműködésének köszönhetően én 
voltam az LMP XX. kerületi listavezetője és polgármesterjelöltje és így jutottam be a helyi 
képviselő-testületbe. 
 
Az önkormányzat átlátható működéséért 
A választások utáni első hónapok többnyire tapasztalatszerzéssel teltek, hiszen új 
képviselőként meg kellett tanulnom, hogy hogyan működik az önkormányzat, mit és hol kell 
intézni. Kampányígéretemnek megfelelően az egyik kezdeményezője voltam annak a 
határozatnak, ami az Önkormányzat még átláthatóbb működését teszi lehetővé. Ennek 
leglátványosabb eleme, hogy a 2016-os költségvetést már vizuális és közérthető módon is el 
kell helyezni az önkormányzati honlapon. 
 
A szegény gyermekek sporttámogatásáért 
Januárban kezdeményeztem, hogy indítsunk el egy sporttámogatást, amelyben a nehéz anyagi 
körülmények között élő gyermekek sportolását támogatjuk. Ehhez a javaslathoz sok 
támogatást kaptam az Egészségügyi- és Sportbizottság elnökétől, és közös küzdelmünk 
eredményeként, jó eséllyel már 2016-ban bevezetésre kerülhet ez a támogatási forma. Az 
erről szóló határozat előreláthatóan idén decemberben kerül elfogadásra. 
 
Az önkormányzati bérlakásokért 
Sokat küzdök azért, hogy megoldást keressünk a lakhatási válságra, és próbáljuk – a 
pesterzsébeti önkormányzat lehetőségein belül – egy bérlakásprogram alapjait megteremteni. 
Ez nem egyszerű, de hihetetlenül fontos – és egyre sürgetőbb – feladat, mert már nem csak a 
lakásárak, hanem a bérleti díjak is jelentősen megemelkedtek, amit csak úgy lehet 
megfékezni, ha újraindul az önkormányzati bérlakásrendszer. 
 
A normális hétköznapi szabályokért 
Ezek mellett vannak kisebb csatáim is, amikor egy-egy rendelet módosításakor, 
megalkotásakor felvetem, hogy ezek legyenek életszerűbbek, álljanak közelebb a lakosok 
valódi érdekeihez. Ilyen volt, amikor a kerületi szabálysértési rendeletnél (a közösségi 
együttélés alapvető szabályairól) azt akartam elérni, hogy a kutyafuttatók állapotát ne a 
kutyatulajdonoson kérje számon a rendelet, illetve az alkoholfogyasztás tilalma ne általános, 
hanem életszerű és indokolt legyen. Ezeket a módosító javaslataimat sajnos leszavazták. 
 


